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1. Mötet öppnas 
 

2. Föregående protokoll 
Kvarstår: 
* Solceller kvarstår. 
* Avvaktar fortfarande besked kring bidrag för elstolparna.  
* Storstädning i gymmet 
* Plexiskivor för fönster i entren. 
* Ledstång, väntar på hantverkare som ska titta. 
* Plexiglas till duschdörrarna. 
* Dörrmattorna, Mathias kollar fortsatt upp det  
* Laddstationen som tappar uppkoppling, undersökning pågår fortfarande. Vi återkopplar 
även att vi har synpunkt på att kundtjänsten är på danska.  
Klart: 
* Pumphuset börjar bli klart. Vi kommer avvakta med byte av hydrofortank.  
* Centralen till brandlarmet är utbytt. Avtal bör skrivas för årlig kontroll.  
* Yvonne går in som vikarie för lokalvården. 
 

3. Ekonomi 
* Ekonomin är fortsatt god.  
* Sista kvartalet ska faktureras snart.   
 

4. Uthyrning och arrangemang 
* Mail har skickats till alla föreningar som hyr av oss för att stämma av kring schematider, 
kontaktpersoner samt nyckelbrickor.  
 

5. Gymmet 
* Service behöver göras på löpbanden.  
 

6. Övriga frågor  
* Strategihelg 21–22 januari, Anders ansvarar för att kolla upp.  
* Möte har varit med kommunen angående uppvärmning av skolan som köps av Allhallen. 
Det har varit lite oklarheter kring leveransmängd, undersökning pågår. Avtalen ska 
omförhandlas inom kort.  



* Översyn ska göras av värmesystemet för att säkerställa att anläggningen fortfarande 
levererar det den ska göra och att den fungerar som det är tänkt. Bo ansvarar.  
* Passagesystemet behöver uppdateras. Vi beslutar att köpa in ny dator samt uppdatera 
dörrarna till gymmet som första steg. Mathias ansvarar.  
* Har uppmärksammats att det kommit in vatten vid basketkorg mot Odsvägen. Vi försöker 
undersöka hur det kommer in för att kunna åtgärda. Sauli och Susanna undersöker.  
* Regelbunden kontroll av hjärtstartare ska göras, vi lägger in det i vaktmästartjänsten.  
 

7. Nästa möte 14 december kl 18.30, Anders fixar fika. 
 


